
   
 

   
 

GRAN IDRETTSRÅD 
 
 
Referat fra møtet 29 august 2022, Gran Rådhus, kl. 20:00-21:10 

Referent: Roy S. Torheim 

Disse møtte: 

Turid Elvevoll  

Cato Bang 

Vegard Øfstaas 

John Hofoss 

Roy Steinar Torheim  

Forfall: Christian Næss 
 

1) Innkallingen godkjent 

2) Gjennomgang ny plan 

• Mangler tilbakemelding fra alle Skytterlag vedr baner - fristen var satt  til 12. 
August (Kapittel om friluft- og naturliv) 

• Kommunen jobber mot Innlandet fylkeskommune for å få til en ny avtale for 
idrettshallen på Hadeland Videregående 

• Ønske om flerbrukshall - er behovet reelt? 

• Fokusere på utvikling av nærmiljøanlegg. Tidligere var grensen på 1,2 MNOK 
for etablering av nærmiljøanlegg - grensen er opphevet. 

• Gi et innspill på punkt 4.1, samt en evaluering av den forrige planen 

3) Innspill på den gamle planen  

• Vi lager et dokument i Teams hvor alle legger ikke kommentarer. Turid og Roy 
sammenfatter et forslag 

• Ikke bra gjennomført 

• Innspill til kommunestyret: det må være samsvar mellom vedtatt plan 
og vedtatte økonomiske forutsetninger 

• Kommentar til ordførerens utspill om hvordan tiltrekke seg innbyggere?  
Gjennomføre tiltak i planen 

4) Økonomi / regnskap  

• Ingen ting å melde 

• Invitasjon til 50 års jubileum for Moen Sportsklubb lørdag 8. September 

• Turid stiller 

• Invitasjon til anleggskonferanse på Gardermoen - statlig anleggs- og 
idrettspolitikk. 7. og 8. Oktober. Turid legger ut invitasjon på Teams 

5) Eventuelt 

• N/A 
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